

6 nov. 2025 17:30 | [Styrelsemöte](#)

1. Närvarande

- Angelica Flink (AF) Ordförande/Ledamot
- Niklas Olsson (NO) Vice Ordförande/Ledamot
- Jenny Helmbro (JH) Sekreterare/Ledamot
- Linda Siljhage (LS) Ledamot
- David Boman (DB) Suppleant
- Lars Johansson (LJ) Ledamot
- Pontus Ohlsson (PO) Ledamot
- Kasper Jacobssen (KJ) Kassör/Ledamot

2. Öppnande av mötet

Mötet öppnades och leddes av ordförande/mötesordförande Angelica Flink.

3. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

4. Val av mötessekreterare & justerare

- Lars Johansson valdes till protokollförare/mötessekreterare
- Linda och Nicklas valdes till justerare av protokollet

5. Föregående styrelsemötesprotokoll

En kopia av protokollet har lagts upp på klubbens hemsida av mötessekreteraren.

6. Ekonomi

Klubben har fortsatt god ekonomi.

Budget för 2026 beslutas på decembermötet. [Ramverk för budget finns på vår google-drive](#)

6.1 Sponsoravtal och kläder

- Kläddesign för 2026-2028 är klar. Vissa loggor kan upplevas något små men bero på att trycket utgår från att passa till samtliga kläder och storlekar.
- Några sponsorer har inte inkommit med undertecknade avtal. Målet är att lösa det innan årets slut.
- Tavlan vid bursjön kommer ses över till våren.

- Klädesprovarkväll måndag den 20:e november

6.2 Inkomna tävlingsbidrag

- **Beslut: Styrelsen beslutar att kassör har rätt att utbetala tävlingsbidrag om inkomna handlingar tydligt uppfyller gällande kriterier. Vid eventuella oklarheter föredrar vägval för styrelsen för beslut.**
- Uppdaterade riktlinjer för 2026 tas på decembermötet
- Påminnelse att söka går ut i nästa nyhetsbrev.

6.3 Stipendium och bidrag från Swedbank och UA energi, vad görs med dessa?

- Träningsläger på Billingen för MTB-barn och ungdomar planeras och kommer delvis finansieras av medel från UA energi. Ledarna för respektive grupp tar fram förslag och presenteras för styrelsen i början av 2026
- Medel till byggande av äventyrsleden kommer att tas från Swedbank

6.4 Dagnys

- Behov av att köpa in ett mobilt bredband till lokalen och förbereda för eventuella nya cyklar.
 - **Beslut: Klubben köper ett mobilt bredband och router från Telia. Kostnad ca 350-400 kr/mån. Lars löser inköp och kontakter Kasper vid behov.**
- Behov av kodlås för att följa upp användning och styra tillgång utifrån medlemskap
 - **Beslut: Kodlås skall sättas in och görs efter årskiftet i samband med att ny medlemskap**

7. Kommunikation och nyheter

7.1 Ny rutin för nyhetsbrev:

- Alla ledare kan skriva nyheter på laget.se under respektive grupp när så är aktuellt, dvs varje grupp ansvarar för sin egen kommunikation.
- Vid mer allmänna nyheter finns möjlighet att publicera på laget.se under huvudsidan.
- Redaktionen plockar upp 3-5 nyheter per gång (1-2 ggr/månad) och ställer samman dem till ett nyhetsbrev som skickas ut till samtliga medlemmar. Till dessa nyheter kopplas också en kort text med vad som är aktuellt just nu.

7.2 Hantering av filer och digitalt material

- Klubben börjar från och med styrelsemötet i november att använda sig av google som filarkiv och dokumenthantering. Samtliga styrelsemedlemmar ges tillträde till

sidan genom att de skickar en e-post adress som är ansluten till google som sedan läggs till för åtkomst av mappen för styrelsearbete

- Genom en gemensam kalender kan samtliga styrelsemedlemmar prenumerera på aktuell info som beslutas och bokas in via följande länk:
<https://calendar.google.com/calendar/u/2?cid=d2VibWFzdGVyQHVkZGV2YWxsYWwNrLnNl>
- **Beslut: Klubben köper en licens för google business pro för att komma åt ytterligare funktioner för ca 150 kr/månad**

7.3 Temperaturmätare

När skall vi skicka ut vår temperaturmätare och är vi nöjda med dess innehåll?

8. Aktuella frågor

8.1: Uppdaterade riktlinjer för tävlingsbidrag 2026

- Kortärmad tröja, byxa samt långärmad tröja 1ggr/år
- Uppdaterade riktlinjer inför 2026 arbets fram under början av nästa år.

8.2: Återkoppling ledare-möte MTB

- Poängjakten 2026.
- UCK lopp 2026.
- Ledarutbildningar 2026
- HLR 2026. (Både Landsväg och MTB!)
- Övrigt som togs upp

8.3: Våra leder, gäst Magnus Ekvall

- Info om arbetet med kommunikation mellan gruppen Stigbyggarna och styrelsen. Möte med representanter för stigbyggarna sker med styrelsen en till två gånger om året för ömsesidig kommunikation på temat att "den ena handen vet vad den andra handen gör"
- Det finns behov av att köpa in en ny slotter (a 30 tkr) och släpvagn (a 15 tkr). Det här vore lämpligt att göra en ansökan till Thordénstiftelsen till hösten 2026, med sista ansökan till sista september. Den ansökan görs gärna tillsammans med andra behov kopplat till våra leder.
- Det går att söka medel från arvsfonden om vi behöver göra något större arbete, minst 500 tkr
- Styrelsen tar på sig ansvaret att lägga ut alla gpx-filer till våra leder via google drive. Mappen med filer finns här: <https://drive.google.com/drive/folders/1nNEd3j8aDW-ZUksjaAvA8uaowFI0PUkp?usp=sharing>
- Stigbyggarna har ett 10-tal aktiva deltagare med 5 deltagare som utgör kärnan.

- Uppmaning om att anmäla sitt intresse att ingå i ledgruppen går ut i nästkommande nyhetsbrev med uppmaning att kontakta Magnus Ekvall
- Stigbyggarna inkommer med text till årsberättelsen inför kommande årsmöte
- Utbyggnad av grusgropen bör göras med en viss försiktighet då större förändringar kräver bygglov och strandskyddspåverkan vilket kostar 15+15 tkr.
- Aktuella frågor
 - Skyltarna upplevs som något otydliga men kommer troligtvis bli bättre med tiden
 - Synpunkter på skyltar och att någon form av avståndsmarkering, typ km märkning på stolpar. Ledgruppen ser över vad som går att göra.
- **Beslut: Klubben lägger in en garantisumma a 10 tkr för arbete på leder för 2026 utöver de bidrag som söks till ledarbete från U-A kommun.**

8.4 Äventyrsleden, status

- En arbetsgrupp har bildats och en plan har tagits fram och skickats in till kommunen
- Stort engagemang i den nybildade gruppen vilket bådär gott inför kommande arbete
- Gruppen har ansökt bidrag från kommunen

8.5 UCK Dynamiten 2026

Nytt lopp nästa år. Kontaktperson Håkan Lyckeberg

Loppet kommer behöva byta datum igen för att inte krocka med andra större arrangemang i vårt närområde.

Samtal med UA kommun pågår men vad som behöver göras och vilka tillstånd som behöver sökas är fortfarande oklart.

Bågskytte, de två skytteföreningarna och motorklubben är de föreningar som kan behöva kontaktas.

8.6: Valberedning, status?

Flyttas till decembermötet.

9. Nästa möte

- Måndag den 1:e dec 18-20
Lars Johansson bokar konferensrum på Rimnersbadet

Mötessekreterare:

Lars Johansson

Justeras av:

Linda Siljhage

Niklas Olsson